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 geeft nog aan met betrekking tot de detailhandel: ten 
zuiden van het Wielwijkpark komen 1000 nieuwe woningen. Dit 

gebied krijgt geen eigen voorzieningen, daarom heeft het 
Admiraalsplein de uitbreiding wel echt nodig. 
 
 

c. Toelichting Verkeer en Parkeerbalans 
 geeft aan dat  vaste norm parkeren niet altijd mogelijk is. 

Zijn er voor de plekken op eigen terrein (maaiveldplaatsen en 
bak) mogelijkheid tot uitwisseling? 
Is er dan nog voldoende mogelijkheid om veiligheid te borgen? 
Feit is dat medegebruik lastig te organiseren is. 

 geeft als optie aan dat sommige direct aan woning 
behoren en anderen zonder nummer zijn. 
In Dordrecht lastig om een woning te bouwen zonder 

parkeervak, maar dit hangt ook af wat de doelgroep is. 
Vanuit verkeer is de voorkeur dat er niet heel veel nieuwe 
uitritten komen, liever één hele drukke (bestaande) uitrit, combi 
met de uitrit van de naastgelegen flat heeft de voorkeur. 
 

d. Grondwaarde en bepalen tijdspad + eerste acties 
Aan gemeentelijke kant is de grondwaarde bepaald. 

Dit wordt nog besproken in kleiner comité. 
Als het daar de goede kant op lijkt te gaan, kan een volgend 
overleg over de stedenbouwkundige invulling worden gepland.  

 benadrukt de insteek van de herstructurering Dordt 
West, geen voorkeur voor kleinere woningen etc. 65 m2 is de 
ondergrens.  

Samenvatting van het plan: 

In het planidee van    voor zitten goede dingen in, 
het parkeren is nog wel een serieus vraagstuk.  

 
e. Procesafspraken 

 introduceert  bij      (voorzitten 
winkeliersvereniging) over de potentiele afnemers van 

detailhandel en voor een toelichting op de beoogde 
"schuifpuzzel" in het bestaande winkelcentrum. 
In kleiner comité (       
consortium) met dient er een nieuwe afspraak gepland te 
worden over de financiën en grondwaarden Ook volgt een 
stedenbouwkundig overleg in klein comite, waarin ook de 
parkeeroplossing aan bod zal komen. 

Erna komen we weer in groter comité bij elkaar. 
Het is belangrijk om vervolgens de afspraken op directieniveau 
goed te borgen. 

Als we grondwaarde hebben afgerond, dan de directie van het 
consortium erbij betrekken. 

 plant een afspraak met winkeliersvereniging en VVE op 

een dinsdag of woensdag met  
Idee is dat 2 bestaande winkels kunnen verplaatsen zodat  
kan uitbreiden. Let op waar je ze situeert en niet te kleine units. 
 

4. Karel Doormanweg 
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